
Protokół nr XXXIV/2021 

XXXIV Sesja w dniu 30 kwietnia 2021  

 

Obrady rozpoczęto 30 kwietnia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:58 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13,  

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

Na sesję Rady Miejskiej dołączył radny Dawid Boryczko. 

Na stan 15 radnych, obecnych na sali 14. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie zmiany budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 

– 2031, 

3)  w sprawie nadania statutu Miejsko – Gminnej Bibliotece Publicznej im. Władysława 

Reymonta  

w Wieruszowie, 

4)  w sprawie likwidacji Filii Nr 1 Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Wieruszowie i włączenia jej księgozbioru do Filii Nr 3 Miejsko – Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Wieruszowie oraz zmiany lokalizacji Filii nr 3 Miejsko – 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Wieruszowie, 

5)  w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji  

o dochodach, 

6)  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2026, 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają propozycje zmian do porządku obrad. 

Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni 

otrzymali, po czym zapytał czy mają pytania bądź uwagi do pani Skarbnik. 

Głos zabrał radny Mirosław Mojsa, który zapytał panią Skarbnik skąd w budżecie 

pojawiła się kwota 2 711 917,51 zł. dodatkowych środków?  

Skarbnik Aneta Wolna powiedziała, że są to wolne środki z lat ubiegłych, z rozliczenia 

budżetów za lata ubiegłe.  

Kontynuując radny Mojsa zapytał czy wysokość tej kwoty była znana wcześniej, czy 

została ustalona niedawno? 



Aneta Wolna wyjaśniła, że kwota była znana na dzień 31 marca po zrobieniu bilansu 

organu. 

Kolejne pytanie radny skierował do burmistrza, pytając czy kwota powstałych wolnych 

środków została już przeznaczona na konkretne cele i czy zostało uzgodnione to z radnymi? 

W swojej odpowiedzi burmistrz przypomniał, że jak co roku, do 31 marca obliczane są 

nadwyżki budżetowe. Powstają one z obliczeń wykonania budżetu i działań inwestycyjnych po 

zakończonym roku budżetowym. Wszystkie propozycje przeznaczenia z nadwyżki są 

przedkładane radnym. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu do projektu uchwały zostały 

rozpisane cele, na które zostanie przeznaczona nadwyżka.  

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący Rady poddał  uchwałę pod głosowanie. 

Przewodniczący zgłosił problem ze sprzętem do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Wieruszów na 2021 rok,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

PRZECIW (1) 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 

- 2031, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni 

otrzymali, po czym zapytał czy mają pytania bądź uwagi do pani Skarbnik. 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2021 – 2031, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Marek 

Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

PRZECIW (1) 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

3) w sprawie likwidacji Filii nr 1 Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Wieruszowie i włączenie jej księgozbioru do Filii nr 3 Miejsko - Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Wieruszowie oraz zmiany lokalizacji i nazwy Filii nr 3 Miejsko - Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Wieruszowie, 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do projektu przedmiotowej uchwały 

zgłosiła Zastępca Burmistrza Marta Siubijak. Zaproponowała pozostawienie dotychczasowej 

nazwy Filii nr 3 w Wieruszowie. Powyższe podyktowane jest dużym nakładem pracy, jaki 

musieliby włożyć pracownicy biblioteki aby od nowa oznaczyć wszystkie książki z tej Filii  

i przypisać je w systemie bibliotecznym. Filia numer 3 ma na stanie ok. 6 tys. książek. 

Akceptacja pozostawienia dotychczasowej nazwy Filii wiąże się z koniecznością 

wprowadzenia w treści uchwały następujących zmian: 

1) w tytule uchwały po słowach zmiany lokalizacji należy skreślić „i nazwy”, 

2) § 2  otrzymałby brzmienie: 

„§ 2. Zmienia się lokalizację Filii nr 3 Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Wieruszowie z ulicy warszawskiej 93 w Wieruszowie na ulicę Kępińską 2A w 

Wieruszowie.” 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany zgłoszone przez panią 

Burmistrz. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia zmiany w uchwale w sprawie likwidacji Filii nr 1 Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Wieruszowie i włączenia jej księgozbioru do Filii nr 3 Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Wieruszowie oraz zmiany lokalizacji i nazwy Filii nr 3 Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Wieruszowie polegającej na:1) skreśleniu w tytule uchwały 

po słowach zmiany lokalizacji słowa: ”i nazwy”, 2) nadaniu nowego brzmienia § 3. Zmienia 



się lokalizację Filii nr 3 Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Wieruszowie z ulicy 

Warszawskiej 93 w Wieruszowie na ulicę Kępińską 2A w Wieruszowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Władysław Kokot, Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Czesław 

Wróblewski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Adam Śpigiel,                   

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)                                                                                                 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

W związku z przyjętym wnioskiem dotyczącym zmian w projekcie uchwały, 

Przewodniczący Rady poddał zmienioną uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

likwidacji Filii nr 1 Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w Wieruszowie i włączenie jej 

księgozbioru do Filii nr 3 Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w Wieruszowie oraz 

zmiany lokalizacji i nazwy Filii nr 3 Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Wieruszowie, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Władysław Kokot, Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Czesław 

Wróblewski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Adam Śpigiel                    

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)                                                                                                 

Mirosław Mojsa 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

4) w sprawie nadania statutu Miejsko - Gminnej Bibliotece Publicznej im. Władysława 

Reymonta w Wieruszowie, 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmiany do projektu uchwały zgłosiła 

Zastępca Burmistrza Marta Siubijak, która odwołując się do podjętej wcześniej uchwały, 

wniosła o wprowadzenie analogicznej zmiany dot. utrzymania dotychczasowej nazwy Filii nr 

3 w uchwale o nadaniu statutu Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej. Zmiana nazwy Filii w 

Wieruszowie na Filię nr 3 w Wieruszowie dotyczy zapisów w § 4 ust. 2 pkt. 1 statutu 

stanowiącego załącznik do wspomnianej uchwały.  



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowaną zmianę zgłoszoną przez 

panią Burmistrz. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia zmiany w uchwale w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Władysława Reymonta w Wieruszowie polegającej na: - zmianie nazwy Filii 

w Wieruszowie zapisanej w § 4 ust. 2 pkt. 1 statutu Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej 

na Filię nr 3 w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Czesław Wróblewski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

W związku z przyjętym wnioskiem dotyczącym zmiany w projekcie uchwały, 

Przewodniczący Rady poddał zmienioną uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania statutu Miejsko - Gminnej Bibliotece Publicznej im. Władysława Reymonta w 

Wieruszowie,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Czesław 

Wróblewski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Mirosław Mojsa, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

5) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach, 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy mają jakieś pytania lub zgłaszają jakieś 

zastrzeżenia do przedłożonego projektu uchwały i wobec ich braku poddał uchwałę pod 

głosowanie.   

 



                                                                                  

Głosowano w sprawie: 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Kacper Owczarski, Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-

Głowacz, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacn , Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

6) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2026, 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały i worem 

wcześniejszej uchwały zapytał czy zgłaszają pytania bądź uwagi? 

Radni nie wnieśli żadnych uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie.                                                                                                                           

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021 - 2026,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dawid Boryczko, Jarosław Dębski, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Mariusz 

Bartodziejski , Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Marek Gotfryd, Mirosław 

Jakubczak, Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław 

Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag bądź pytań do sprawozdania, 

które zostało im przekazane wraz z zawiadomieniem o sesji. 



W związku z brakiem pytań ze strony radnych, sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodzin za 2020 rok zostało przez radę przyjęte. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wieruszowie za 2020 rok. 

Odwołując się do sprawozdania Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 r.,  

z którym radni mieli możliwość się zapoznać Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 

sprawozdaniem.  

W związku z brakiem pytań ze strony radnych, sprawozdanie zostało przez radę przyjęte. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje należy złożyć pisemnie do burmistrza za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady, a zapytania w formie ustnej. 

Radny Czesław Wróblewski zapytał czy Gmina otrzymała odpowiedź od Energa-

Operator SA, w związku ze złożonym w stycznia br. pismem dotyczącym zgłoszenia 

przebudowy infrastruktury elektroenergetycznej (linii średniego napięcia) przy ul. 

Wieluńskiej? Radny przekazał, że ma wiedzę o wysłanym w marcu ponagleniu do zakładu 

energetycznego. Jest to istotne ze względu na fakt, że jest przewidziany remont chodnika na ul. 

Wieluńskiej. 

Kolejne pytanie radnego dotyczyło braku oznakowania na skrzyżowaniu ul. Szkolnej  

z ul. Waryńskiego w Wieruszowie. Brak jest znaku informującego o wjeździe na rondo. Radny 

podniósł, że temat oznakowania ronda poruszał już we wrześniu zeszłego roku i do tej pory 

wspomnianego znaku nie ma. 

Radny Wróblewski podniósł również sprawę wyremontowanego etapu ciągu 

komunikacyjnego od ul. M. Kopernika w Wieruszowie do Podzamcza. Zapytał o termin 

remontu drugiego etap w kierunku wschodnim, z uwzględnieniem skrzyżowania ulicy Prusa  

z ulicą Warszawską?  

Burmistrz Rafał Przybył w pierwszej kolejności odniósł się do pytania związanego  

z brakiem oznakowania ronda. Powiedział, że oznakowanie ronda wykonane było kilkakrotnie, 

natomiast nie ma możliwości usadowienia oznakowania tak, aby pojazdy o dużych gabarytach 

nie niszczyły tego oznakowania. W dalszym ciągu szukane jest miejsce dla trwałego 

zamontowania znaków. 

 Jeżeli chodzi o skrzyżowanie ul. Prusa z ul. Warszawską to zaproponował aby w tej 

sprawie odpowiedzi udzielił obecny na sesji zastępca dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

pan Andrzej Parzonka. Przy okazji burmistrz przypomniał radnym, że jakiś czas temu wyraził 

zgodę na zajęcie terenów gminnych przy skrzyżowaniu ulicy Prusa w celu  wybudowania 

sygnalizacji świetlnej przez Powiat Wieruszowski. Inwestycja rozpocząć się ma w maju  

i zakończyć pod koniec roku. 

 Andrzej Parzonka, któremu Przewodniczący Rady udzielił głosu wyjaśnił, że Zarząd 

Dróg Powiatowych wystąpił z wnioskiem o dofinansowanie zadania w zakresie poprawy 



bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Prasa z ul. Warszawską w Wieruszowie. Na skrzyżowaniu 

ma powstać sygnalizacja świetlna. Kwota dofinansowania, którą można pozyskać na tą 

inwestycję to 246 680 zł. Podkreślił, że działania spotkały się z aprobatą Gminy Wieruszów, 

która wyraziła zgodę na zajęcie potrzebnych gruntów pod tą inwestycję. Priorytetem w 

wybudowaniu sygnalizacji będzie przede wszystkim bezpieczeństwo pieszych poruszających 

się na tym skrzyżowaniu. 

 Odnosząc się do pytania radnego Wróblewskiego dotyczącego przebudowy dalszego 

odcinka ul. Warszawskiej od ul. Fabrycznej do drogi Nr 482 w kierunku wschodnim, Andrzej 

Parzonka wyjaśnił, że takie zadanie inwestycyjne nie jest wpisane w tegoroczny budżet 

powiatu. W najbliższym czasie jest natomiast przewidziane ułożenie nowej nawierzchni na 

ścieżce rowerowo-pieszej pomiędzy stacją Orlen a drogą wojewódzką Nr 482. Odnosząc się po 

raz kolejny do tematu remontu drugiego etatu ciągu komunikacyjnego, jakim jest ulica 

Warszawska, Pan Parzonka powiedział, że poprawa standardu nawierzchni z racji bardzo 

dużych kosztów, będzie wykonywana etapami po 100, 200 lub 300 m. Powiat jako zarządca 

dróg podejmuje wszelkie starania dla pozyskania dofinansowania do remontów, jednak 

wymagane kryteria w wielu kwestiach są niezrozumiałe. Wyjaśnił, że wiele dróg powiatowych 

na terenie Gminy Wieruszów posiada już gotowe projekty modernizacji jednak nie można 

dokładnie określić przewidzianego terminu naprawy. 

 Radny Marek Gotfryd, zapytał Andrzeja Parzonkę czy będą podejmowane działania 

modernizacyjne drogi Kuźnica Skakawska-Biadaszki? W spotkaniu dotyczącym remontu drogi 

pomiędzy województwem wielkopolskim a łódzkim brał  udział także powiat wieruszowski. 

 W odpowiedzi Andrzej Parzonka wyjaśnił, że odbyte spotkania w sprawie drogi 

Kuźnica Skakawska-Biadaszki nie zakończyły się zobowiązaniami ani ze strony powiatu ani 

ze strony gminy Wieruszów, są one na daleko wstępnym etapie. Droga ta nie jest priorytetem 

ponieważ ma ona swoją alternatywę w postaci drogi Nr 450. Powiat Wieruszowski wstrzymuje 

się od wyrażenia swojego stanowiska w tej sprawie do czasu jasnych deklaracji ze strony 

Marszałka Województwa Łódzkiego. 

 Uzupełniając wypowiedź dyrektora Andrzeja Parzonki, Burmistrz wyjaśnił, że gmina 

Łęka Opatowska na remont swojego odcinka drogi pozyskała dofinansowanie z Województwa 

Wielkopolskiego. W Wielkopolsce droga ta ma status drogi gminnej a po stronie powiatu 

wieruszowskiego przechodzi w drogę powiatową. Ma to swoje znaczenie przy pozyskiwaniu 

dofinansowania, gdyż kryteria na pozyskiwanie dofinansowania na remonty dróg powiatowych 

są wyższe, bardziej wymagające. Burmistrz, w rozmowie ze starostą Andrzejem Szymankiem, 

wyraził swoją gotowość w rekomendowaniu Radzie Miejskiej przejęcie tej drogi od powiatu  

i zbudowanie jej w parametrach drogi gminnej. Decyzje w tej sprawie zostały odłożone do 

czasu jasnych deklaracji ze strony Marszałka Województwa Łódzkiego o możliwym 

dofinansowaniu.  

 Do dyskusji włączył się radny Mirosław Mojsa, który zwrócił się z pytaniem do 

burmistrza o plany lub terminy napraw dróg ul. Wschodniej i ul. Bursztynowej od ronda  

w kierunku nowego bloku. 

 W odpowiedzi burmistrz wyjaśnił, że gmina na bieżąco stara się wykonywać bieżące 

naprawy dróg wykorzystując do ich wykonania pracowników zajmujących się utrzymaniem 

porządku i zieleni. W związku ze złym stanem technicznym niektórych dróg po okresie 

zimowym, pracownicy nie są w stanie wykonać wszystkich napraw wszędzie w jednym czasie. 



 Wypowiedź burmistrza uzupełniła zastępca pani Marta Siubijak, która dopowiedziała, 

że na ul. Bursztynową w budżecie gminy przewidziana jest kwota 100 000 zł na dokumentację 

projektową w celu złożenia wniosków o modernizację tej drogi. 

 Radny Jarosław Dębski, zapytał przedstawiciela powiatu pana Andrzeja Parzonkę  

o termin przeprowadzenia kompleksowej naprawy drogi na odcinku  Jutrków – Teklinów – 

Podzamcze? 

  Pan Andrzej Parzonka, wyjaśnił, że do opracowania projektu przebudowy drogi 

od skrzyżowania z drogą wojewódzką Nr 450 na Podzamczu poprzez ulicę Ostrzeszowską, 

Teklinowską do skrzyżowania z drogą Teklinów Nr 2 zostali wybrani dwaj projektanci. 

Dyrektor poinformował, że o godzinie 14:00 odbędzie się spotkanie z zastępcą dyrektora 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi, przeprowadzenie zaplanowanej modernizacji. 

 Radny Marek Gotfryd, zapytał o plany naprawy drogi w miejscowości Mieleszynek, 

która jest w złym stanie technicznym. 

 W odpowiedzi p. Andrzej Parzonka poinformował, że w bieżących planach 

inwestycyjnych przebudowa tej drogi nie jest wpisana. W swojej wypowiedzi podkreślił, że 

omawiana droga nie jest drogą wiodącą komunikacyjnie, którą należy utrzymywać, żeby 

bezpiecznie z niej korzystać. 

 Radny Mirosław Jakubczak, poprosił o przedstawienie projektu zapewnienia 

bezpieczeństwa na ulicy Teklinowskiej, w związku ze wzmożonym ruchem komunikacyjnym 

spowodowanym przez developerów rozbudowujących osiedla mieszkalne w Teklinowie.  

W obawie o bezpieczeństwo mieszkańców radny zapytał czy powiat przewiduje wprowadzić 

ograniczenia prędkości czy zamontować wzniesienia? Mieszkańcy jednego z osiedli dopytują, 

czy zostanie obarierowany chodnik aby poprawić bezpieczeństwo pieszych? Czy takie 

działania prewencyjne przewidziane zostały w projekcie? 

 Andrzej Parzonka powiedział, że w projekcie zostały ujęte urządzania bezpieczeństwa 

ruchu drogowego ze szczególnym uwzględnieniem fragmentu przy szkole. Dyrektor przychylił 

się do uwagi radnego w kwestii zamontowania progów zwalniających i zapewnił, że temat nie 

pozostanie bez rozpatrzenia. 

 Swoje kolejne pytanie radny Mirosław Jakubczak skierował do burmistrza pytając  

o przejazd kolejowy za nastawnią w kierunku miejscowości Świba. Mieszkańcy dopytują czy 

przyjazd będzie jeszcze otwarty? 

 Burmistrz, wyjaśnił radnym w skrócie temat dotyczący przejazdu kolejowego, z którego 

korzystali okoliczni mieszkańcy, przedsiębiorcy a także gospodarze dojeżdżający do swoich 

pól. Kolej zaproponowała gminie Wieruszów dofinansowanie automatycznych rogatek  

w kwocie 150 000 zł. co zdaniem burmistrza jest bezzasadne aby dofinansowywać czyjąś 

infrastrukturę. Kolej natomiast uważa, że wyszła mieszkańcom naprzeciw proponując przejazd 

na tzw „kluczyk” – przedsiębiorca lub gospodarz otwierałby przejazd kluczykiem i ponownie 

go zamykał. Taki sam kluczyk posiadałaby gmina Wieruszów. Burmistrz wyraził swój 

zdecydowany sprzeciw ponieważ nie będzie brał odpowiedzialności za bezpieczeństwo na 

trasie kolejowej na 181. Poinformował, że odbyła się video-konferencja na linii samorząd  

i dyrektora PKP z Ostrowa Wlkp., w której uczestniczył także poseł Marcin Ociepa. Niestety 

pomimo starań ze strony gminy Wieruszów nie znaleziono porozumienia z koleją w tej kwestii. 



  

7. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XXXIII sesji Rady Miejskiej 

pocztą elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec barku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu XXXIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław Dębski, Mirosław 

Jakubczak, Władysław Kokot , Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel, Marlena Ciężka, Marek Gotfryd, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Paweł Ostrycharz 

 

 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

 Głos zabrał Marek Gotfryd, który zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie czego konkretnie 

dotyczą podjęte działania prawne zmierzające do wyegzekwowania wykonania zobowiązań 

umownych, od wykonawcy dźwigu osobowego? 

 Odpowiedzi udzieliła zastępca burmistrza Marta Siubijak, która wyjaśniła, że podjęte 

działania prawne mają związek z zapisami zawartymi w umowie pomiędzy wykonawcą  

a Gminą Wieruszów. Zapisy dotyczące przeglądów konserwacyjnych gwarantowały gminie 

bezpłatny serwis przez czas gwarancji, natomiast wykonawca uchyla się od ich realizacji. 

 Uzupełniając wypowiedź pani Siubijak burmistrz powiedział, że Gmina Wieruszów stoi 

na stanowisku, że konserwacja jest równoznaczna z naprawą, natomiast wykonawca uważa 

inaczej. 

 Radny Czesław Wróblewski, zapytał czy równocześnie z oddaniem do użytku windy, 

został oddany także podjazd dla osób niepełnosprawnych? 

 Burmistrz potwierdził, że mieszkańcy mogą korzystać zarówno z windy jak i  

z podjazdu. 

 Kolejne pytanie radnego Czesława Wróblewskiego dotyczyło obsługi osób 

niepełnosprawnych w urzędzie. 



 Odpowiedzi udzielił burmistrz, który wyjaśnił, iż wybudowanie windy było tematem 

priorytetowym ze względu na zapewnienie osobom niepełnosprawnym swobodnego 

przemieszczania się po urzędzie w celu załatwienia spraw. Pomimo zapewnienia pełnej obsługi 

ze strony pracowników urzędu, którzy schodzili na parter do petentów, nie można było 

wygospodarować miejsca, które zapewniałoby przeprowadzenie dyskretnej, indywidualnej 

rozmowy. W chwili obecnej osoba niepełnosprawna ma możliwość bezpośrednio udać się do 

biura w celu załatwienia sprawy. 

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady przekazał radnym informację o zaplanowanym na godzinę 14:00 

spotkaniu w Szkole Podstawowej Nr 2 w Podzamczu. Spotkanie będzie dotyczyło drogi 

wojewódzkiej Nr 450. 

 Radny Marek Gotfryd, zwrócił się z pytaniem do burmistrza jak zapatruje się na pomysł 

posadowienia przez mieszkańców Mieleszynka budynku pasywnego na ich terenie? 

W odpowiedzi burmistrz przypomniał, że podczas objazdu radnych po gminie sołtys 

Mieleszynka wskazał radnym działkę, z przeznaczeniem pod budynek. Propozycja 

mieszkańców Mieleszynka spotkała się z przychylnością radnych oraz burmistrza, wyraził on 

jednak obawy czy Gmina Wieruszów lub fundusze sołeckie udźwigną finansowo taką 

inwestycję. Budynek miałby służyć m.in. jako sala spotkań sołeckich, gdyż zarówno 

mieszkańcy Sołectwa Mieleszynek jak i Sołectwa Klatka spotkania organizują w swoich 

domach ze względu na brak sali do spotkań.  

Radny Władysław Kokot, zwrócił się z prośbą do burmistrza o pilną naprawę 100 m 

odcinka drogi w miejscowości Mirków, wiodącego za wiaduktem w stronę tzw „glinianek”. 

Radny wyjaśnił, że problem był zgłaszany do naczelnika wydziału inwestycji, jednak w 

dalszym ciągu nie dostał żadnej odpowiedzi. Droga jest w bardzo złym stanie technicznym ze 

względu na podmycie przez zeszłoroczne deszcze co utrudnia przejazd rolnikom do pól. Radny 

przypomniał, że w dalszym ciągu nie ma znaku „zakazu zatrzymywania” przy moście, o który 

wnioskował na poprzedniej sesji. 

Odpowiadając na pytanie radnego, burmistrz zapewnił, że osobiście pojedzie zobaczyć 

w jakim stanie jest omawiana droga. Przy tej okazji nawiązał do tematu drogi Mirków – 

Teklinów, która również jest w bardzo złym stanie technicznym. Rada Miejska poprzedniej 

kadencji zdecydowała, pomimo sprzeciwu burmistrza, o przeznaczeniu na remont drogi 

400 000 zł. Burmistrz wyraził swój sprzeciw aby ten odcinek drogi w jakikolwiek sposób 

remontować ze względu na podejmowane działania z firmą Eko-Region, która zobowiązała się 

w ramach współpracy do wyremontowania i wyasfaltowania tej drogi. 

Radny Władysław Kokot nawiązał w swojej wypowiedzi, do kolejnej drogi pomiędzy 

Mirkowem a Teklinowem, która także wymaga pilnego remontu. 

Udzielając odpowiedzi, burmistrz powiedział, że jechał ostatnio wspomnianą drogą  

i według niego tylko końcówka drogi wymaga remontu. Jednocześnie w swojej wypowiedzi 

zaapelował, aby brać pod uwagę te drogi, które już istnieją i są najczęściej użytkowane przez 

mieszkańców. Odniósł się także do interpelacji składanych przez mieszkańców z terenów, na 

których powstają nowe osiedla. Mieszkańcy proszą o remonty dróg. Burmistrz wyjaśnił, że w 



obecnym stanie rzeczy, dopóki osiedla nie są ukończone, wszelkie remonty tych dróg są 

bezcelowe ze względu na poruszający się tamtędy sprzęt ciężki. 

W związku w wyczerpanym tematem remontu dróg, burmistrz poinformował radnych, 

że podjął decyzję o relokacji samolotu „Li-2P”, który od wielu lat jest symbolem Wieruszowa. 

Wieruszowski samolot został sprowadzony w 1968 roku z okazji 600-setnej rocznicy miasta. 

Pomysł relokacji zrodził się po spotkaniu z archeologami, którzy dokonywali prac 

odkrywkowych tzw. badań ratowniczych w miejscu ruin dawnego zamku. Ideą i celem jest 

odkrycie ruin zamku, ich wyeksponowanie i oświetlenie. Relokacja samolotu miałaby miejsce 

przy rondzie osiedla A. Kordeckiego w Wieruszowie. Obecnie jest przygotowywana koncepcja 

przeniesienia samolotu. 

Przewodniczący Rady wyraził swoją aprobatę dla planu burmistrza podsumowując,  

że  będzie to bardzo dobre miejsce. Samolot będzie „witał” wjeżdżających do Wieruszowa. 

 

 

10. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:58 

posiedzenie XXXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

  

Protokołowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. Obsługi Rady Miejskiej                                                                                         

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Wieruszowie 

Adam Śpigiel 

 

 

 

 

 


